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Jana Hrušková 15. května 2023

Poraďte nám prosím, co máme teď dělat… Blog –
převzato z blogu Pavel Cimbal
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Podobný dotaz je mi z neznámých důvodů kladen opakovaně, a tak
se pokusím na něj odpovědět. Ano, Houstone, nebo spíš Česká
republiko, máme problém. Palčivý, zjevný, očekávaný a stále sílící.
Řešit se tedy musí…
Ale protože nejsem politolog, ani novinář, ale technik, koukám se na
něj technicky, jako na všechny jiné problémy. A ty se řeší stále
stejným a jediným možným postupem…
1) identifikace příčin
2) jejich odstranění
3) sanace následků
První bod je nejdůležitější. Bez identifikace příčiny ji není možné
odstranit. Pokud je identifikována chybně, řešení bude neúčinné.
Pokud jde o mne, tak za hlavní příčinu současné situace nepovažuji
Fialovu vládu. Ta je pouze důsledkem současného stavu
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společnosti. Stavu, jehož hlavní příčinou byly a jsou média, jejichž
vytrvalá, více než dekádu trvající deformace informačního prostoru,
vedla k jejímu volebnímu vítězství. Namísto informování školila
občany o tom, kdo má být jejich nepřítelem a zlem, a kdo spasitelem
a dobrem. Navzdory realitě, do které se teď probouzí…
Druhý bod je zdánlivě neřešitelný. Média jen tak neodstraníte. A
navíc jsou v pluralitním světě potřebná. Je ale nutné si uvědomit, že
to, co vadí, nejsou ona sama. Je to spíš jejich disproporční vliv, a to i
vůči populaci, která jejich názory vůbec nesdílí a o jejich politických
preferencích má dlouhodobě oprávněné pochyby. No a ten už se
odstranit dá. Skutečně není potřeba sledovat deformovanou realitu,
pokud v ní žijeme. Tyto informace přeci vnímáme a můžeme šířit
sami…
Proč by nás třeba o dění u Národního muzea měla lživě a
manipulativně informovat nějaká, kdysi veřejnoprávní, Česká
televize? Když jsou na místě jiní lidé, i s kamerami, a máme to díky
nim v přímém přenosu a celé? A o tom to je. O náhradě zdrojů.
Pokud někdo otráví pramen, je nutné vykopan jiný nebo najít nový. A
to už se stalo. Je jich tu spousta. Stačí chodit tam a detoxikace už
přijde sama. Některé mohou mít třeba i pachuť, ale každý si může
vybrat, a střídat je, jak libo. Já na YouTube sleduji například tyto…
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Stačí na to PC, ale dnešní chytré televize zpravidla cosi jako aplikaci
YouTube mají zrovnatak. Mně se líbí třeba ty od LG, protože WebOS
jde jednak rootnout, druhak je poměrně často updatován, ale
především, v rámci aplikace zde YouTube nějak neumí ještě moc
dobře filtrovat podle relevance, takže to, co na PC opakovaně
musím vypínat, abych našel, co chci a co je mi skryto, tak to tady
často najdu rovnou. Čím to je, jsem ale zatím přesně nezjištoval…
No a za chvíli zjistíte, že to, co Vás opravdu zajímá, si pustíte když
Vy chcete, a v jakém pořadí chcete, a že není opravdu důvod čekat,
až poběží v televizi v daný čas její lživé a manipulativní zprávy, a
nebo trpět při pohledu na štěkající nenávistné moderátory, co
jedněm hostům pomáhají, a ty druhé ani nenechají domluvit a
neustále je musí peskovat…
Televize bude nepotřebná a bod dva vyřešen.
Takže zbývá bod tři. No a ten mám nejradši, protože je
nejjednudušší. Ve svobodné, pluralitní společnosti, kde lidé zavrhnou
média, sloužící úzké zájmové skupině, se to už narovná a napraví
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samo. Pravdy vybublají i k těm, co před nimi dosud úspěšně zavírali
oči, a vzduch se pročistí. Ti, co nám dnes otravují životy, tu sice
zůstanou, ale budou jen politováníhodní a bez možnosti nadále
škodit…
Ani nevíte, jak moc se na to těším…
ZDROJ: Pavel Cimbal 
https://www.facebook.com/xcimbal/posts/pfbid0339ebc8Go4Ab4MUf
HkGxyUPMrYUSTaS1x2NmEMNkjnwRRLmURUBjhXHWfeCVVczb
Vl
Děkujeme za Vaší podporu, moc si vážíme Vaší přízně. Dar bude
použit na provoz a rozvoj našich nezávislých informačních platforem.
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